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Motion 

Har vi tillräckligt med skyddsrum ? 
Har fått frågan från medborgare om vi i Österåker har tillräckligt med skyddsrum. Faktum är att jag 
vet att det finns skyddsrum, men om dessa är tillräckliga, det känner jag mig tveksam till om vi har 

Läser sedan en artikeln i DN , 30/10 där det står att det råder akut brist på skyddsrum i länet, 
däribland i Åkersberga. I artikeln menar myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB)att 
Skyddsrummen inte räcker till och att de inte byggts några skyddsrum de närmaste 15 åren, samt att 
de som finns inte är uppdaterade för att tåla bland annat kemiska stridsmedel. 

Även om det inte direkt känns som att vi står inför överhängande risk för att drabbas av krig, så finns 
ändå anledning för Kommunstyrelsen att göra en inventering av hur många skyddsrum det finns i 
Österåker och i vilket skick dessa är. Därtill bör samtal föras om vilka mått och steg som vi i Österåker 
är beredda att ta för att säkra tillgången till skyddsrum framöver. 

Föreslår därför; 

Att Kommunstyrelsen får i uppdrag att se över tillgången till- och skicket på de skyddsrum 
som finns i kommunen. 

Att Samtal förs och beslut tas för att säkra tillgången till skyddsrum framöver 

Ann-Christine Furustrand (S) 

För Socialdemokraterna 


